

基金管理人:东吴基金管理有限公司
基金托管人:平安银行股份有限公司
信息披露联系人:李平

东吴中证可转换债券指数分级证券投资基金

2014 年度 报告摘要

2014年12月31日

Table with 2 columns: 基金基本情况 (Fund Basic Information) and 基金管理人及基金托管人 (Fund Manager and Custodian). Includes details on fund name, codes, and management structure.

Table with 2 columns: 基金业绩表现 (Fund Performance) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Shows performance metrics and financial data for 2014.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Detailed financial metrics and ratios.



Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Additional financial data and ratios.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Further financial details and performance metrics.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). More financial data and ratios.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Continued financial information.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Final financial data and ratios.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Summary of financial performance.

Table with 2 columns: 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators) and 基金主要财务指标 (Fund Financial Indicators). Final summary of financial data.

4.2 报告期内基金的投资策略和业绩表现

报告期内，本基金业绩表现... 投资策略... 业绩表现... 市场环境分析...

5 托管人报告

2014年，基金托管人在东吴中证可转换债券指数分级证券投资基金的托管过程中，严格遵守了《证券投资基金法》及其他有关法律法规... 托管人报告...

6 年度主要指标

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Shows the fund's balance sheet for 2014.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Detailed asset and liability breakdown.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Further asset and liability details.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Summary of financial data.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Additional financial metrics.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Final financial summary.

Table with 2 columns: 资产 (Assets) and 负债和所有者权益 (Liabilities and Equity). Final financial data.

8.4.2 累计卖出金额超出期末基金资产净值2%的前20名股票明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 股票代码 (Stock Code), 股票名称 (Stock Name), 本期累计卖出金额 (Total Selling Amount). Lists top 20 stocks sold.

8.5 期末按品种分类的债券投资组合

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 债券品种 (Bond Type), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio). Shows bond portfolio breakdown.

8.6 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前10名债券投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 债券代码 (Bond Code), 债券名称 (Bond Name), 公允价值 (Fair Value). Lists top 10 bonds.

8.7 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名贵金属投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 贵金属名称 (Precious Metal Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.8 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名贵金属投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 贵金属名称 (Precious Metal Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.9 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.10 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.11 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.12 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.13 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.14 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.15 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.16 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.17 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.18 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.19 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.20 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.21 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.22 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.23 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.24 期末按公允价值占基金资产净值比例大小排序的前5名权证投资明细

Table with 4 columns: 序号 (Serial Number), 权证名称 (Warrant Name), 公允价值 (Fair Value), 占基金资产净值比例 (Ratio).

8.1 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Lists key personnel.

8.2 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Additional personnel details.

8.3 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Further personnel information.

8.4 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Summary of management.

8.5 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Final management details.

8.6 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Additional management info.

8.7 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Further management details.

8.8 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Summary of management.

8.9 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Final management details.

8.10 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Additional management info.

8.11 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Further management details.

8.12 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Summary of management.

8.13 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Final management details.

8.14 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Additional management info.

8.15 基金管理人及基金托管人

Table with 2 columns: 基金管理人 (Fund Manager) and 基金托管人 (Fund Custodian). Further management details.